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De stem van Marcel Sijbrandij in de staten wordt nog belangrijker. Men kijkt in de stad anders tegen energietransitie 
en het belang van woningbouw aan, dan in de provinciegemeenten. Dat vertelt ons de uitslag van de statenverkiezin-
gen van 20 maart jl.  Acht zetels voor GroenLinks uit de stad. Acht zetels voor de VVD uit de provincie. In Amersfoort 
en Utrecht werd GroenLinks de grootste en is daarmee in staat het beleid voor de provinciegemeenten naar hun hand 
te zetten. Het gedachtegoed van GroenLinks is in de Lopikerwaardgemeenten niet in trek. In alle Lopikerwaardge-
meenten, ook in Woerden bestaat de top drie uit VVD, CDA en Forum voor Democratie. In Montfoort en IJsselstein 
staat de VVD op 1. In Oudewater op 2 en in Lopik op 3. GroenLinks en CDA lijken met PvdA en ChristenUnie de coalitie 
te smeden waarmee linksaf is geslagen. Meer mensen kozen deze statenverkiezingen VVD, we gingen evenwel van 
negen naar acht zetels. De opkomst was met 60% immers flink hoger dan in 2015.  Lijsttrekker André van Schie heeft 
op Radio M geconcludeerd dat GroenLinks en Forum voor Democratie lijnrecht tegenover elkaar staan. Als de winst 
van GroenLinks niet voor het provinciale deel van de provincie geldt en de VVD niet gehouden is aan compromissen, 
heeft de VVD in de Provinciale Staten de handen vrij om op te komen voor de belangen in de provincie.  
Huib Veldhuijsen, voorzitter Lokaal netwerk VVD Lopikerwaard 

OUDEWATER - Woensdag 5 juni vindt de ledenvergadering van VVD 
Lopikerwaard plaats. We bereiden onze gezamenlijke reactie voor op 
het verhaal van Klaas Dijkhof. Op zaterdag 15 juni vindt immers het VVD 
festival plaats in Aalsmeer. (Voor 7 juni aangemeld, dan liggen de stem-
passen voor je klaar bij de balie).    

VVD LOPIKERWAARD : secretaris@vvdlopikerwaard.nl  

      . 
Albert Griffioen uit Oudewater wordt voorgedra-
gen voor het bestuur van Lokaal netwerk VVD 
Lopikerwaard, in de functie van penningmeester. 
Tegenkandidaten kunnen zich tot de ledenverga-
dering  aanmelden of worden aangemeld .  

De Lopikerwaard ledenvergadering vindt plaats in Zomerhuis De Lange 
Linschoten, Zuid-Linschoterzandweg 41 in Snelrewaard. Inloop 
19.30 uur, start vergadering 20.00 uur. Op de agenda staat, naast het 
verhaal van Klaas Dijkhoff en de provinciale politiek, de voordracht voor 
onze nieuwe penningmeester.  De agenda wordt separaat  toegestuurd. 

Vanuit het bestuur hebben we Albert leren kennen tijdens de 
Haya training Gemeentefinanciën in Benschop. Albert is in het 
dagelijks leven Financieel directeur van een ICT bedrijf en was 
eerder penningmeester van de voetbalvereniging in Oudewa-
ter. Albert neemt de positie over van Mark Kruiswijk. Mark is 
benoemd tot raadslid in Oudewater. Er is nog steeds een va-
cature communicatie in het netwerkbestuur. Bij voorkeur 
worden de posities communicatie en penningmeester in ge-
vuld door vertegenwoordigers uit Lopik en Oudewater.  

AFTRAP HAYA TRAININGEN 2019 IN BENSCHOP 
In mei start VVD Lopikerwaard, samen met de Haya van Someren-
stichting, met de trainingen Liberalisme I (11 mei);  Presentatie I en 
Debat I  (25 mei). De ze vinden plaats op zaterdagen bij Terberg 
Benschop.  Vooruitlopend daarop vond 13 april de inspirerende 
training Gemeentefinanciën plaats door Ronald Vuijk. Belang-
stelling?  Robbert Verheul: opleiding@vvdlopikerwaard.nl 

Op 5 april kwam VVD Seniorennetwerk Utrecht bijeen. VVD 
Lopikerwaard wordt vertegenwoordigd door Kees Duyvelaar: 
‘Na een reflectie op de verkiezingsuitslag spraken wij over de 
woningmarkt voor senioren. 93% van de senioren wil in eigen 
(hypotheekvrije) koopwoning blijven wonen. We pleiten er-
voor dat de markt van het slot gaat door aanbod te vergroten, 
beter af te stemmen op doelgroepen en ons te richten op 
doorstroming. Het huurappartement is vaak (te) duur in ver-
houding tot huidige huur- of koopwoning. Beter voorlichten 
en begeleiden kan helpen. Je mag mensen niet dwingen te 
verhuizen. Door woningen 'seniorproof' te maken en een-
zaamheid te bestrijden met digitale contacten, woonzorgcon-
cepten, groepswonen, logeerwoningen en nieuwe woonvor-
men, wordt dit mogelijk.’ Een verslag van de netwerkbijeen-
komst tref je op de website van VVD Lopikerwaard.    

BENSCHOP - Op initiatief van Hugo van Amerongen is agrarisch Europarlementa-
riër Jan Huitema (nummer 2 op de kieslijst) een dagdeel onze gast. Aansluitend 
aan een middag bedrijfsbezoeken in de Lopikerwaard, spreken we met hem op 
een centrale locatie. Je bent daarbij van harte welkom. ‘Door innovatief onder-
nemen, produceren onze boeren en tuinders hoge kwaliteit voor een betaalbare 
prijs. Europees landbouwbeleid zet een rem op deze vernieuwing. Dit beleid 
moet op de schop om meer ruimte te geven aan  innovatie voor ondernemende 
boeren.’ Laat je inspireren en inspireer Jan.  

Maandag 13 mei, 16.00 uur. VVD Lopikerwaard in gesprek met Jan Huitema.                   
Locatie volgt, na aanmelding: secretaris@vvdlopikerwaard.nl.        

 

Donderdag 23 mei 2019 
Europese Verkiezingen 



LOPIK - De VVD is de grootste partij in Lopik. Samen met CDA 
vormt VVD het college. De oppositie bestaat uit ChristenUnie, 
SGP en PvdA. ‘De samenwerking is goed. Onze wethouder Jo-
han van Everdingen is het boegbeeld van het sociaal beleid in 
Lopik. De aanpak van landverzakkingen en de kwaliteit van de 
buitenruimte is een belang dat ons allemaal raakt’, stelt Nick 
Kramer, fractievoorzitter van de VVD in Lopik. Hij nam eerder 
dit jaar het stokje over van Hugo van Amerongen die met een 
enthousiast team de VVD fractie naar vijf zetels leidde. 

 
Inmiddels hebben er twee wisselingen in de fractie plaatsgevon-
den: ‘We hebben een goede verdeling van al onze taken. We 
staan midden in de samenleving, zijn overal bij, van helpen op 
NLdoet, bij het polsstokverspringen in Polsbroek tot feesten bij 
Cabauw AirPort. Er is geen sociaal initiatief waar Margriet (van 
Delft) niet is geweest. Dat rondje doen we met veel plezier en is 
van groot belang om ons een beeld te vormen van wat er in de 
dorpen speelt. De woningvoorraad, in vooral de kleine kernen 
knelt. Er is vooral een gebrek aan starters- en seniorenwonin-
gen. De ontsluiting van de kernen is een zorg in de hele gemeen-
te. Waar je in het verleden je punt moest maken in het debat, 
iets waar Hugo heel sterk in was, merken we dat we steeds va-
ker draagvlak al vooraf in de dorpen vinden. Zo is het tegengaan 
van de verzakking van De Akker en Weide een traject dat we als 
pilot met inwonersparticpatie benaderen.’                                   . 
‘Er heerst een gemoedelijke sfeer met een bijna saaie politiek’, 
constateert Nick. ‘Er zijn avonden dat de raadsstukken er alle-
maal unaniem doorheen gaan. Onze burgemeester daagt ons 
echt uit om de discussie op gang te brengen en schroomt daarbij 
niet om te experimenteren. Zo zet hij zijn voelsprieten uit bij 
bijvoorbeeld het Juniorenconvent. Een adviesgroep waar hij 
beleidsthema’s spiegelt. Een soort tegenhanger van het Senio-
renconvent. Dat fenomeen kennen we in Lopik niet meer. Drie 
mensen uit onze fractie (Adwin van Schaaik, Yvonne Slob en Tim 
van Vliet) nemen deel aan het Juniorenconvent.’                     . 
‘We zien dat discussies zich toespitsen op het vinden van weder-
zijds draagvlak tussen de kernen. Dan gaat het bijvoorbeeld over 
gelijkwaardige voorzieningen. Daarin wil het ene dorp niet on-
derdoen voor het andere. Als je niet uitkijkt bij het beschikbaar 
stellen van een investeringskrediet voor een speeltuin, gaat het 
algauw over negen speeltuinen. In onze nieuwe samenstelling 
groeien we in inzicht en grip-hebben op de financiën. Adwin van 
Schaaik vertegenwoordigt ons in de financiële commissie. 

Zij voeren het overleg met de accountant. Zonder wethouder, 
zoals het hoort. We sturen er op dat het bij de jaarstukken 
steeds meer om de kwaliteit van de inhoud gaat. Het vinden 
van permanente dekking moet bij de kadernota vanzelfspre-
kend zijn.’ 

 
‘In de gemeente Lopik is het heel normaal dat je producten 
koopt bij de landwinkels. Streekproducten zijn tekenend voor 
onze economie en het toerisme. Cabauw AirPort 2018 is een 
mooi voorbeeld. Fantastisch toch dat een kleine gemeen-
schap zich zo weet te profileren. De relatie tussen inwoners 
en ondernemers inspireert. In Polsbroek zijn ouderenapparte-
menten met een winkel die gedraaid wordt door vrijwilligers. 
Gesteund door ondernemers in Benschop en Lopik. Slim.  
Terberg Benschop is diepgeworteld in het DNA van Benschop. 
Bij de laatste uitbreiding zijn er nul zienswijzen ingediend, dat 
zegt veel. Onderling wordt er dan ook veel opgelost. We ac-
cepteren dat onze kernen niet een winkelhart als dat van 
Schoonhoven, Woerden en IJsselstein hebben. Maar onze 
ondernemers en industrie moeten zich wel kunnen blijven 
ontwikkelen. Zo is uitbreiding nodig bij De Copen aan de kop 
van de N210. Daarbij is ontsluiting een belangrijk punt. We 
blijven er op hameren dat dat in z’n algemeenheid sterk ver-
beterd moet worden. De provincie moet hierin bewegen. De 
Rabobank is zo’n beetje de best ontsloten locatie van Lopik. 
Die locatie komt vrij. Enerzijds kan dat, als we daar het ge-
meentehuis naartoe verhuizen en op de plek van het huidige 
raadhuis woningen plannen, de gemeente wel wat opleveren. 
Anderzijds is die locatie een goede kans om, zeker omdat de 
ontsluiting daar zo goed  is, een nieuw bedrijf naar Lopik te 
halen of juist daar woningen te bouwen.’ 

 
‘Lopik was geen deelnemer aan de Bestuursregio Utrecht 
(Bru) die zich de laatste jaren tot een U10 gezelschap heeft 
omgevormd. Ons college heeft zich nu wel aangesloten bij de 
gesprekstafel ‘Energietransitie’. Daarin nemen de vijf wethou-
ders van de Lopikerwaardgemeenten en Woerden deel. Het is 
mooi dat zij samen optrekken in de Verkenning Regionale 
Ruimtelijke Agenda, aan de gesprekstafel ‘Wonen’ voelen we 
ons niet echt welkom. Het zou mooi zijn als onze U10 partners 
uit Woerden en IJsselstein het daarin opnemen voor het geza-
menlijke belang dat we in de Lopikerwaard hebben ten op-
zichte van de stads retoriek. Een GroenLinks Statenlid uit 
Utrecht die komt vertellen waar de windmolens moeten ko-
men, maakt zich hier verre van geliefd. Als we nu gewoon 
woningen mogen bouwen die in eigen energie kunnen voor-
zien, kunnen we daar prima mee leven. Dat werd evenwel op 
voorhand uitgesloten. Utrecht ziet Lopik vooral als energie-
park voor de stadsregio en daar pas ik voor’. De “groene ring” 
is electoraal verre van groen, er wonen hier mensen die ook 
gewoon goed willen leven.  

Contact met de fractie:  nick_kramer07@hotmail.com.  

Fractie houdt koers 

Een vaste plek in onze nieuwsbrief: ‘Fractie houdt koers’.                             . 
Vier seizoenen, vier gemeenten. Ieder  nummer een interview met één 
van onze fractievoorzitters. Deze editie is fractievoorzitter Nick Kramer 
van de VVD- fractie in Lopik aan het woord.  

geen energiepark van Utrecht’ 
Nick Kramer: ‘Lopik is  

 

HOUTEN - De VVD behaalde bij de Waterschapsverkiezingen 
vier zetels in het bestuur van Hoogheemraadschap De Sticht-
se Rijnlanden. Dat betekent dat Ben van Winden uit Snelre-
waard is verkozen. Van harte gefeliciteerd met deze post. 
Joost van Baaren uit Cabauw, de nummer vijf op de VVD lijst 
gaat een commissieplaats vervullen. Chapeau!  


